



SUPPLEMENTARY DISCLOSURES TO THE INTERIM CONDENSED CONSOLIDATED FINANCIAL STATEMENTS AS 30 JUNE 2021

**COVID-19 IMPACT**

During 2020, there was an outbreak of coronavirus (COVID-19). The existing and anticipated effects of the outbreak on the global economy is expected to continue to evolve. While these developments continue to impact the Group's operations, the scale and duration of further developments remain uncertain at this stage and could potentially further impact the Group's financial position, financial performance and cash flows in the future, the extent of which is presently undeterminable. The Group is monitoring the situation closely, and has undertaken various risk minimisation and management practices to limit and minimise the impact on the Group's operations, financial position and performance.

The Group's Board of Directors and management has been monitoring the impact of COVID-19 on the Group's revenues, impact on valuations of assets and impairments, etc. The Group's contingency plans were activated including business continuity, liquidity management etc.

**Impact on financial statements**

The following table summarises the impact that COVID-19 has had on different classes of assets for the six-month period to 30 June 2021:

	<i>Net impact on the Group's consolidated</i>		
	<i>Statement</i>	<i>Statement of</i>	<i>Other</i>
	<i>Income Statement</i>	<i>Financial Position</i>	<i>Comprehensive income</i>
<b>Impact on:</b>			
Real estate assets	(2,929)	(2,929)	-
Investments at fair value through profit or loss	9,133	9,133	-
Investments at fair value through other comprehensive income	-	(365)	(365)
Investments in associates	1,943	1,943	-
Loans, receivables and other assets	(433)	(433)	-
Other impacts	(4,833)	-	-
Revenues	(2,634)	-	-
Expenses	10,367	-	-

**Going concern**

The Group's management has made an assessment of the Group's ability to continue as a going concern and is satisfied that the Group has the resources to continue in business for the foreseeable future. Furthermore, management is not aware of any material uncertainties that may cast significant doubt upon the Group's ability to continue as a going concern. Therefore, the interim condensed consolidated financial statements continue to be prepared on the going concern basis.

Syed Rehan Ashraf  
Chief Financial Officer



المعلومات المالية الإضافية حول القوائم المالية المرحلية الموحدة المختصرة  
كما في ٣٠ يونيو ٢٠٢١

### تأثير جائحة كوفيد - ١٩

خلال سنة ٢٠٢٠، كان هناك تفشي لفيروس كورونا (كوفيد- ١٩). ومن المتوقع أن تستمر التأثيرات الحالية والمتواعدة لتفشي الجائحة على الاقتصاد العالمي في التطور. وفي حين تستمر هذه التطورات في التأثير على عمليات المجموعة، إلا أن حجم ومدة التطورات الأخرى لا تزال غير موكدة في هذه المرحلة وقد تؤثر بشكل أكبر على المركز المالي للمجموعة وأدانتها المالي وتدفقاتها النقية في المستقبل، والتي لا يمكن تحديد مداها في الوقت الحالي. ترافق المجموعة الوضع عن كثب، حيث قامت ب المختلفة الممارسات المتعلقة بالقليل من المخاطر وإدارتها للحد من تأثيرها على عمليات المجموعة ومركزها المالي وأدانتها المالي والحد منها.

يرافق مجلس إدارة المجموعة وإدارتها تأثير جائحة كوفيد - ١٩ على إيرادات المجموعة وتأثيرها على تقييم الموجودات ومخصصات الأض محلال وما إلى ذلك. تم تفعيل خطط الطوارئ التي وضعتها المجموعة بما في ذلك استمرارية تصريف الأعمال وإدارة السيولة وما إلى ذلك.

### التأثير على القوائم المالية

يلخص الجدول التالي التأثير الذي أحدثه جائحة كوفيد - ١٩ على مختلف فئات الموجودات للفترة المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢١:

صافي التأثير على القوائم الموحدة للمجموعة			
	الدخل	الدخل الآخر	التأثير على:
	المركز المالي	الف	الف
دولار أمريكي	دولار أمريكي	دولار أمريكي	الموجودات العقارية
-	(٢,٩٢٩)	(٢,٩٢٩)	استثمارات مدرجة بالقيمة العادلة من خلال الأرباح أو الخسائر
-	٩,١٣٣	٩,١٣٣	استثمارات مدرجة بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل الآخر
(٣٦٥)	(٣٦٥)	-	استثمارات في شركات زميلة
-	١,٩٤٣	١,٩٤٣	قرفوس وذمم مدينة وموجودات أخرى
-	(٤٣٣)	(٤٣٣)	تأثيرات أخرى
-	-	(٤,٨٣٣)	
-	-	(٢,٦٣٤)	الإيرادات
-	-	١٠,٣٦٧	المصروفات

### مبدأ الاستمرارية

قامت إدارة المجموعة بإجراء تقييم لقدرة المجموعة على المواصلة على أساس مبدأ الاستمرارية وهي مقتنعة بأن المجموعة لديها المصادر للاستمرار في أعمالها في المستقبل المنظور. وعلاوة على ذلك، فإن الإدارة ليست على علم بأي أمور غير جوهرية مؤكدة التي من الممكن أن تسبب شكوكاً جوهرية حول قدرة المجموعة على المواصلة على أساس مبدأ الاستمرارية. ولذلك، تم إعداد القوائم المالية الموحدة على أساس مبدأ الاستمرارية.

لم تخضع هذه المعلومات لمراجعة رسمية من قبل مدققي الحسابات الخارجيين.

سید ریحان اشرف  
رئیس الرقابة المالية